
 
Protokoll från styrelsemöte måndagen den 8 mars 2021. 

 
1. Mötetöppnadesav ordförande Ann-Marie Nilsson. 

 
2. Närvarande: Irene Ohlsson, Christer Borgström, Inger Millberg,  

Inger Isaksson, Bengt Åke Carlson, Christer Karlsson, Ronny  
Eriksson och Ann-Marie Nilsson. 

 
3. Till sekreterare valdes Inger Isaksson och som justerarevaldes 

Bengt-Åke Carlson 
 

4. Fastställande av dagordning godkändes och lades till 
handlingarna. 

 
5. Föregående protokoll lästes upp av Christer Borgström och 

lades med godkännande till handlingarna. 
 

6. Förslagslådan. Har inte kollats då styrelsemötet var digitalt. 
 

7. Årsmötet onsdagen den 31 mars kl.19.00. Efter den 12 mars 
skickas handlingar till föreningarnas kontaktpersoner. Ansvar: 
Bengt Åke Carlson. Kan sedan läggas ut på hemsidan. Ansvar: 
Christer Borgström. Till årsmötet förordar styrelsen Inger Millberg 
som sekreterare tillika rösträknare, samt till justerare Irene 
Ohlsson. För att underlätta för rösträknare upprättar Bengt Åke 
Carlson en deltagarlista för avprickning på mötet. 
Styrelseförslaget; ändring av stadgar under § 20, punkt 7, skickas 
ut av Bengt-Åke Carlson. Styrelsen godkände förslaget.  

 
8.  Flytten från Gottsundahallen.Ordförande Ann-Marie Nilsson 

rapporterade att kommunen fått styrelsens svar om att inte överta 
driften av Ulleråkersprojektet. Styrelsen ställer upp som ” 
bollplank,”om så önskas. Den sista april är deadline för flytten. 
Christer Borgström, Christer Karlsson och Ronny Eriksson fördelar 
arbetet med att nedmontera inredning som ska flyttas; lampor, 
resultaträknare klädhyllor mm. Inga bord nedmonteras.Kommunen 
ansvarar för nedtagning av föremål på ”hög höjd.”Porslin och 
andra utensilier flyttas med. Allt överblivet ställs som ”KASSERAT” 



i ett hörn i hallen. Ronny Eriksson ansvarar för kontakt med 
kommunen angående flyttkartonger. 
Nya hallen: Kabeldragning och målning pågår. Klotvärmarna har 
fått ett eget rum. Porslin kommer att finnas på plats. Samtal med 
kommunen pågår vad gäller: en glasvägg, parkeringsmöjligheter, 
nycklar till köket i Gottsunda, överflytt av kyl och frys och nya 
låsfunktioner. Ansvar: Ronny Eriksson. Ronny Eriksson 
meddelade att kommunen vill ha tillbaka sina ”taggar”, som ska 
återanvändas. Information går ut till föreningarna.  Bengt Åke 
kontaktar Gunnar Sandberg om var det ursprungliga låset till köket 
finns, då det är utbytt. Det kommer att finnas nya ”taggar” till nya 
hallen. Mer information kommer. Ronny Eriksson återkommer med 
information om när anläggningsarbetet med banorna ska starta. 
Det åligger föreningarna att göra det. Ska vara klart under maj 
månad. 
 
Övriga frågor. Nästa möte med kommunen fredagen den 12 
mars 2021kl.15.30 i Gottsundahallen. Inger Isaksson och Christer 
Karlsson avstår pga Corona-restriktioner. 
 
Mötet avslutas av ordförande Ann-Mari Nilsson. 
 
 
 
 


